
 

      

 

 

 

Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 15 mei 2013 

 

Aanwezig leden:  Dorpsraad Melissant: mevr. A. Krouwe, mevr. N. Mijnders,  de heer A. Kool 

en de heer K. Kuipers  

 Dorpsraad De Koet: Mevr. M. van Capel  

 Dorpsraad Dirksland: de heer F. Veringmeijer 

 Wijkverening Rijsoord: Mevr. P. van Nes en de heer M. van der Staaij   

 

Afwezig met  Adviesraad Stompwijk 

kennisgeving:  Werkgroep Nieuwe Tonge in Bloei 

 Belangenvereniging Langstraat 

 

Aanwezig ZHVKK: De heer G. Koster, voorzitter, mevrouw D.A. Kickert, secretaris,  

 de heer J.L.M. Tersteeg, penningmeester, mevrouw G. de Kooning-

Hommes, bestuurslid, de heer P.D. Jonker, bestuurslid 

 

Bijzondere gast:  de heer C. Stam, ere-voorzitter 

 

Verslag:   mevr. D. Kickert-Schotting 

 

 

1. Welkom en opening 

De voorzitter, de heer G. Koster heet eenieder welkom en opent de vergadering. Hij deelt de 

aanwezigen mee dat hij voorlopig de taak van voorzitter op zich neemt, in verband met de toetreding 

van twee nieuwe bestuursleden. Zodra deze zijn ingewerkt zal het bestuur de toekomstige 

taakverdeling bespreken. 

 

2. Verslag algemene ledenvergadering van 15 mei 2012 

Het verslag wordt zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. Vanuit de dorpsraad Melissant wordt 

de vraag gesteld of er al een aanvang is gemaakt met de ledenwerfactie. De voorzitter antwoordt dat 

er inmiddels een lijst is opgesteld van alle bekende dorpsorganisaties in de provincie Zuid Holland. 

Het is de bedoeling binnen afzienbare tijd een mailing te verzenden aan deze adressen. 

 

3.   Presentatie en vaststelling bestuurlijk jaarverslag 2012 

Het bestuurlijk jaarverslag geeft een overzicht van de activiteiten van het bestuur gedurende het jaar 

2012. Gezien de financiële middelen zijn de activiteiten beperkt gebleven. De secretaris geef een  

toelichting op de activiteiten in de gemeente Oostflakkee, waar twee dorpsraden zijn opgezet met 

hulp van de ZHVKK. Deze projecten werden medegefinancierd door het Europese subsidiefonds 
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Leader. Vanuit de dorpsraad Melissant komt de vraag of er vaker Nieuwsbrieven kunnen worden 

rondgestuurd, eventueel aangevuld met informatie van andere verenigingen. Dat wordt toegezegd. 

Het jaarverslag wordt zonder verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

4.   Presentatie en vaststelling financieel jaarverslag 2012 

De heer Tersteeg geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. De kascommissie die vorig jaar 

was benoemd en zou bestaan uit mevrouw A. Krouwel en de heer A. Graafland, bleek onvolledig  

doordat de heer Graafland inmiddels geen zitting meer heeft in de Belangenvereniging Nieuwe 

Tonge in Bloei. Mevrouw Krouwel van de dorpsraad Melissant heeft de jaarstukken gecontroleerd. 

Om toch het bestuur decharge te kunnen verlenen heeft de heer Jonker als aspirant bestuurslid 

eveneens de boekhouding gecontroleerd. De optelling in het financieel overzicht klopt niet helemaal, 

er is een klein verschil in verband met afrondingen. Afgesproken wordt om dit nu als zodanig te 

accepteren en volgend jaar een precies sluitend overzicht te maken. De vergadering gaat hiermee 

akkoord. 

De penningmeester deelt eveneens mee dat er het komend jaar wordt ingezet op meer activiteiten, 

zoals ledenwerving en promotie. Dat brengt extra kosten met zich mee maar er is voldoende geld in 

kas om deze kosten te dekken. Een contributieverhoging is dan ook dit jaar niet nodig en blijft op 25 

euro per lid. De begroting wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

 

5.  Benoeming/aftreden bestuursleden 

Mevrouw G. de Kooning en de heer P.D. Jonker zijn bereid gevonden het bestuur te komen 

versterken. Zij stellen zich kort aan de aanwezigen voor. Beiden dragen de leefbaarheid in kleine 

kernen een zeer warm hart toe en willen graag hun expertise inzetten voor de vereniging en de 

leden. De heer D. van der Borg is niet herkiesbaar, hij kan het bestuurslidmaatschap niet langer 

combineren met zijn functie als burgemeester. De leden stemmen in met de benoemingen van de 

nieuwe bestuursleden. 

 

6. Afscheid van de heer D. van der Borg 

Voorzitter Koster bedankt de heer Van der Borg voor de goede samenwerking en overhandigt hem 

een afscheidscadeautje, een bronzen beeldje.  

 

7.Rondvraag en sluiting ledenvergadering 

Vanuit de dorpsraad Melissant komt de vraag om een volgende ledenvergadering in de avonduren te 

houden. Wellicht komen er dan meer leden de bijeenkomst bijwonen. Het bestuur zegt toe die 

mogelijkheid te onderzoeken. Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de ledenvergadering. 


